



## إعلان لمساهمي مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق بشأن توزيع الأرباح

يسر مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق (ورمزه في بورصة قطر MCCC) أن يعلن لمساهميته الكرام بأن الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والتي تمت الموافقة عليها من الجمعية العامة العادية للشركة التي انعقدت بتاريخ 11 مارس 2026م بمعدل 0.30 ريال قطري للسهم الواحد سيتم تحويلها إلى شركة قطر للإيداع المركزي (إيداع) امتثالاً لقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (7) لسنة 2023م المؤرخ 15 نوفمبر 2023م، وسوف تقوم بإيداع بتوزيع هذه الأرباح وفقاً للقرار المشار إليه للمساهمين المستحقين المسجلين بسجل المساهمين عند إغلاق يوم 2026/3/11م.

و بالنسبة للمساهمين الذين لم يسجلوا أرقام حساباتهم، فيرجى منهم تقديم تفاصيل حساباتهم المصرفية إلى شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (إيداع).

لمزيد من المعلومات يُرجى الاتصال بشركة إيداع:

الهاتف: 4015 0000 (+974)

البريد الإلكتروني: [cashdvinfo@edaa.gov.qa](mailto:cashdvinfo@edaa.gov.qa)

الموقع الإلكتروني: [www.edaa.gov.qa](http://www.edaa.gov.qa)





## **Notice to Shareholders of Mannai Corporation QPSC** **Distribution of Dividends**

Mannai Corporation QPSC (MCCS) is pleased to announce to its valued shareholders that the dividends for the financial year ended December 31, 2025, as approved by the Ordinary General Assembly held on 11<sup>th</sup> March, 2026 at the rate of QR0.30 per share, will be transferred to Qatar Central Securities Depository (Eadaa) pursuant to the Resolution of Qatar Financial Markets Authority Board of Directors No. (7) of 2023, dated 15<sup>th</sup> November, 2023, and Eadaa will arrange distribution of the dividends in accordance with the said resolution to entitled shareholders who are registered in the Shareholders' Registry at the closure of business on 11<sup>th</sup> March, 2026.

As for shareholders who have not registered their account numbers, they are requested to provide their bank account details to Qatar Central Securities Depository (EDAA).

For more information, please contact EDAA:

Phone: (+974) 4015 0000

E-mail: [cashdvinfo@edaa.gov.qa](mailto:cashdvinfo@edaa.gov.qa)

Website: [www.edaa.gov.qa](http://www.edaa.gov.qa)

